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Abstract (en)
2.1. Fermentative preparation of amino acids for animal feed supplement purposes is a complex process, since the amino acid is present in the
fermentation broth at only a few percent. Drying the crude fermentation broth and using it as such generally led to aggregating sticky products or to
products having too low a supplementary amino acid content. Using the new animal feed supplement and preparation process, a supplementary
amino acid is intended to be made available which is not too expensive, not excessively hygroscopic or sticky, and whose contents can be
standardised. 2.2. The animal feed supplement is based on a fermentation broth and contains the majority of its components, if required, with
the exception of part of the biomass. Preferably, the biomass is present at no more than 10 % by weight of the dry matter. Proteins are preferably
present at up to a maximum of 10 % by weight. For the production, during fermentation, at least towards the end, the sugar content is adjusted to a
value of at most 4 g/l and during further processing, if required, at least a part of the biomass is separated off. 2.3. Supplementation or preparation of
animal feed agents or premixes, in particular containing lysine.

Abstract (de)
2.1. Fermentative Herstellung von Aminosäuren für Tierfuttermittelsupplementzwecke ist ein aufwendiges Verfahren, da die Aminosäure nur
zu wenigen Prozent in der Fermentationsbrühe vorliegt. Die rohe Fermentationsbrühe zu trocknen und als solche einzusetzen führte meist zu
klumpenden klebrigen Produkten oder zu Produkten mit zu niedrigem Supplementaminosäurengehalt. Mit dem neuen Tierfuttersupplement
und Herstellungsverfahren soll eine kostengünstige, nicht übermäßig hygroskopische oder klebrige Supplementaminosäure zur Verfügung
gestellt werden, deren Gehalt standardisierbar sein soll. 2.2. Das Tierfuttermittelsupplement ist auf Basis einer Fermentationsbrühe und enthält
den überwiegenden Teil deren Inhaltsstoffe, ggf. ausgenommen eines Teils der Biomasse. Vorzugsweise liegt die Biomasse zu höchstens
10 Gew.-% i. d. T. vor. Proteine liegen vorzugsweise zu max. 10 Gew.-% vor. Für die Herstellung wird bei der Fermentation zumindest gegen
Ende der Zuckergehalt auf einen Wert von max. 4 g/l eingestellt und bei der Aufarbeitung ggf. zumindest ein Teil der Biomasse abgetrennt. 2.3.
Supplementierung oder Herstellung von Tierfuttermitteln oder Prämixen , insbesondere mit Lysin.
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